

Bestyrelsesmøde – Det Danske Spejderkorps, Støvring

Den 6. August 2026, kl. 18.00-20.00

Fremmødte: Sarah (bestyrelsesformand), Birgitte (gruppeleder), Thomas (bestyrelsesmedlem), Morten (kasserer), Momoko (suppleant) og Henrik (leder)

Referent: Henrik

Dagsorden for møde:

0. Orientering fra gruppeleder

Spejdernes lejr er godt overstået. Vi måtte købe to nye telte, da andre telte gik i stykker.

Ellers har der været sommerferie ...

1. Børneattester

Der mangler pt. fra 2 mikroer og 7 juniorer – og så skal der indhentes for alle de nye, der starter efter sommerferien.

./. Besluttet, at der tages direkte kontakt telefonisk til dem som mangler. Sarah sender liste med manglende navne til Henrik/Thomas, der så koordinerer kontakten.

./. Hjemmesiden tilrettes så det fremgår at forældre skal oplyse deres fødselsdag, mail og telefonnummer. Dette for at indhente børneattest og få kontaktoplysninger.

Både den nuværende og tidligere bestyrelse har besluttet, at alle spejdere, der er fyldt 15 år skal aflevere børneattest, og at forældre også skal aflevere børneattest. Dette med baggrund i, at forældre hjælper i så mange situationer, at det ønskes, at børneattester er på plads. Der er tale om en lidt anden praksis end der ligger op til fra korpset, men bestyrelsen anser denne administrationsmåde som mere hensigtsmæssig.

Beslutning ... Det blev besluttet, at konsekvensen ved manglende børneattest fra forældre er, at barnet ikke kan gå til spejder hos DDS Støvring.

./. Sarah kontakter korpset i forhold til at indmeldelsesblanketten udformes på en sådan måde, at forældreoplysninger om mail og telefon samt fødselsdata bliver noget som skal udfyldes ved indmeldelse.

2. Punkter til kommende ledermøde

Der blev fra bestyrelsen rejst en række punkter, som kan medtages på kommende ledermøde

- Dato til kommende gruppetur
- Lederkabale (det bliver nok som det er sidste gang – men skal den ændres fremover)
- Trangia – er det hele kommet tilbage?
- Telte - Er telte pakket komplet med pløkker?
- Salg af kalendere for Lions.
- Orientering af at børneattest bliver en ”skal ting” for at være med i gruppen.
- Generel ryddeligt på spejdergården. Ikke små madoplæg rundt omkring.
- Forslag om at oprykning af de enkelte grene sker tidligere i maj.
- Retningslinjer for fælles tilgang til tingene – eksempelvis ved brud på regler.

3. Lukket punkt – Forbeholdt bestyrelsen

Sarah orienterede om det pågældende punkt. Hun foranlediger den fortsatte kontakt.

4. Gamle beslutninger med tilskud- Plan, Puff, Mus, Parchaka

Det blev i 2022 vedtaget følgende om tilskud til kurser:

	<u>Tilskud ved deltagelse i kurser</u> Herudover er der blevet spurgt til gruppens holdning til tilskud ved deltagelse i kurser: <u>PLAN-kurser</u> - 1.000 kr. i tilskud - Der skal en pladslejeseddel med retur - Udgifter til transport afholder spejderen selv - Gruppen skal have kopi af kursusbevis <u>PUF-kurser</u> - 500 kr. i tilskud - Der skal en pladslejeseddel med retur - Udgifter til transport afholder spejderen selv - Gruppen skal have kopi af kursusbevis
--	---

Dette blev i november 2023 ændret til, at der gives 50% af PUF og PLAN. Man betaler selv transport m.m. ud over selve kurset.

Bestyrelsen enige om, at der gives 50% til deltagelse i kurser som Plan, Puff, Mus, Parchaka, Kurakas og tilsvarende kurser.

Der skal fremsendes faktura og kopi af kursusbevis, ligesom pladslejeseddel skal sendes til kassereren. Herefter kan udbetales refusion.

5. Status på venteliste og oprykning

Der er tage ind fra ventelisten, således at grenene pt. er fyldt op. Familiespejd afventer om der bliver meldt søskende ind, så kan komme på tale, at der optages et par stykker her.

- Pr. 10(8-2026 er vi 118 i gruppen ...
 - Familie 14
 - Mikro 18
 - Mini 26
 - Junior 26
 - Trop 11
 - Klan 9
 - Ledere 12
 - Diverse 2

- Venteliste
 - Familie 4
 - Mikro 5
 - Mini 2

11 på venteliste pt.

6. Lave To Do liste

Der er en række ting på spejdergården, som vi gerne vil have forældre til at udføre:

- Male bordbænke sæt
- Male trappe ind til køkken
- Hugge brænde – flytte brænde ind i brændeskur
- Færdiggøre bænke inde i bålhytten – store stammer
- Hegn ved mikrostykke, så vi ikke får cykler på tværs

7. Lave Arbejdsopgaver seddel

Dialog om arbejdsopgaver for de enkelte poster i bestyrelsen blev udsat til mødet den 24/8.

8. Fond ansøgning, hvad mangler vi?

Følgende ting blev foreslået til fondsansøgninger:

- Vandslukkere 9 kg ... 7 stk.
- Flere telte ... kræver en gennemgang af alle telte i forhold til stand
- Køkkentelt
- Udekøkken (rustfristål)

Et nyt tag til bålhytten er også en vigtig ting at få søgt midler til. Denne har størst prioritet.

./. Henrik foranlediger ansøgning hos fonde.

9. Status på El/Grøn/Vedligehold

Den ”grønne mand” har arbejdet meget i juni og hen over sommeren. Der er blandt andet klippet en masse grøn beplantning, der er rensat tagrender og lagt net i tagrenderne, der er blevet kalket mure og der er blevet malet sokkel.

Elektrikeren har arbejdet i grovkøkkenet, hvor der er skiftet lysarmaturer, og i værkstedet, hvor belysning er gået gennem, og der er skiftet meget.

Det er konstateret, at der har været overgang i to lamper (den ene med mindre ildløs), så det er godt vi får skiftet noget af det sidste heroppe. Men vi er også langt over 65.000 kr., der er brugt på el.

10. Arbejdsdag

Arbejdsdagen blev fastlagt til 4/10. Der er følgende opgaver:

- Male bordbænke sæt
- Male trappe ind til køkken
- Hugge brænde – flytte brænde ind i brændeskur
- Færdiggøre bænke inde i bålhytten – store stammer
- Hegn ved mikrostykke, så vi ikke får cykler på tværs

./. Thomas foranlediger skriv som Birgitte sender ud.

./. Til selve arbejdsdagen er det Thomas og Sarah, der er tovholdere.

11. Eventuelt.

Der var ikke umiddelbart noget til eventuelt.

Datoer i gruppen:

Kommende bestyrelsesmøder: D. 24. August kl. 18-20:30

Kage medbringes af: Morten